
B A S I N D A K O N G R E 
Cumhuriyet Gazetesi'nln 10 Ocak 1965 tarih

li nüshasının : Elektrik Mühendisleri Kongresin
de inönü «Maliyet Pahalı, Kalite düşük oluyor» 
Başlıklı yazısında : Elektrik Mühendisleri Oda
sının ikinci teknik kongresinin açılış töreninde 
bir konuşma yapan Başbakan ismet inönü «Ba
zen maliyet yüksek kalite düşük oluyor. Bu has
talık devam ederse kalkınma istenen seviyede 
olmayacaktır» demiştir. 

Kongrenin açılışından sonra Dil ve Tarih 
Coğrafyn FnkUltralnln salonlarında sergilenen 
çleklrik iyiline ve clhjiE n ıımlatmesi imalât 
uumyll «ergini gezil m İçtir. S ergir].- ttrjhlr edilen 
Ttlrk IÇÇ'HI ve teknisyen ter! tamrından inuil edi
len tfiftlr.ı-melçr büyük takdir toplamıştır, denil
mektedir. 

Dünya Gazetesi aynı tarihli nüshasında habe
ri : «Başbakan, Enerji ve Sanayi Bakanları ya
tırımlar ve enerji üretimiyle sanayimizin mese
leleri hakkında açıklamalar yaptılar başlığı al
tında vermiştir. 

Ayni tarihli Milliyet Gazetesinde ise : 

«inönü yeril sanayide kalite istedi.» başlıklı 
yazısında kongremize temas edilmiş ve Başba
kanın konuşmasından kısımlar verilmiştir. 

13 Ocak tarihli nüshasında İse : 

«Yeril elektrik cihazları Avrupa benzerlerin
den Ucuz» başlıklı yazısında: 

Sergide portatif olarak kurulan ve ta
mamen yerli mamuller ile yapılmış 56 metre ka
relik bir ev İçinde düzenlenen basın toplantısın
da Y. Müh. Necati Türkeri özetle şunları söyle
miştir : 

«Mallarımız elektrik cihazlarında yüzde elli, -
elektrik motorlarında yüzde on, enerji nakil 
araçlarında yüzde kırk, Avrupa piyasasına na
zaran ucuzdur. Ev cihazlarında ise dış piyasaya 
nazaran yüzde yirmi bir pahalılık mevcuttur» 
denilmektedir. 

Türkiye iktisat Gazetesi 14 Ocak tarihli sa
yısında «Elektrik Malzemesi Sergisi Açıldı» baş 
lığı ile verdiği haberde sergiden etraflı bir şe

kilde bahs edilmiş fakat Odamızın kongresine 
ise hiç değinllmemiştir. 

Ulus gazetesinin 10 Ocak tarihli sayısında 
ise; «inönü, Elektriği ucuz fiata vermeğe çalış
malıyız» dedi, başlıklı yazısında : 

«Dünkü büyük açılış, Fakültenin 28 uncu ku
ruluş Yıldönümüne tesadüf etmiş olması dola
yısıyla ayrı bir coşkunlukla yapılmış binlerce 
üniversiteli genç bu kongre ile düzenlenen ser
giyi gezme fırsatını bulmuşlardır. Konşrede Ta
nıtma ve Turizm Bakanı Ali ihsan (îöğüş ile 
senatör ve milletvekillerinden bazılarıda hazır 
bulunmuşlardır» \ denilmekte- . ve tafsilat veril
mektedir. Aynı gazetenin 12 Ocak 1965 tarihli 
nüshasında : -«ikinci-Elektrik Mühendisleri kon
gresi dün 'sona erdi» başlıklı yazısında : . 

«Kongrede genellikle memleketimizin bugün 
için aktüel konusu olan Keban Barajı Projesi, 
Türkiye'de Televizyon Plânlaması, köy elektri
fikasyonu ve Türk elektrik sanayiinin tarihsel 
gelişmesi üzerinde durulmuştur.» denilmekte
dir. 

Yeriİ Tanin Gazetesinin 10 Ocak talihli nus 
hasında ise «Elektrik Üretimimiz yıkında 6 
milyar kilovata çıkarılacak» başlığı altında 
kongre ve sergi hakkında haberler verilmekte
dir. 

Akis Dergisinin 15 Ocak 1965 tarihli sayısın
da Açılış töreninin intizamsızlığın tertip heye
ti, suçu fakültenin dekanına,"Dekan ise öbürle
rine atıyordu diye tenkit ettikten' soma inönü 
ve tabii kaynaklar bakanının konuşmalarına de
ğinerek kongreye 22 tebliğ verildiğini özellikle 
köy elektrifikasyonu, Türkiye'de televizyon şe
bekesinin kurulması, elektrik makinaları ve ci
hazları endüstrisinin bugünkü gelişmesi ve ge
leceği konutarının ilgi çektiğine değinerek Ke
ban Barajı ve hidroelektrik santralı hakkında
ki tebliğe de geniş yer ayırmiş ayrıca sergi hak
kında da izahat vererek Türkiye'de elektrik sa
nayinin nüvesinin kurulduğunu bu y ıtırımın 
'otomobil endüstrisinden daha verimli olduğu 
cümlesiyle bitirmiştir. 
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